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IW DISTRIKT 234 

 

 

    Protokoll fört distriktsmöte i Örebro 

             2020-03-07 
 

Art:                             Distriktsmöte i distrikt 234     

Plats:   Lannalodge, Vreta, utanför Örebro             

 

Närvarande  VU 

   Agneta Fimmerstad distriktspresident  Örebrohus IWC 

   Agneta Mellgren past distriktspresident  Arboga IWC 

   Gunnel Wallquist vice distriktspresident  Västerås St Ilian IWC 

   Karin Brånerstrand distriktsskattmästare  Karlstad IWC 

   Marita Björn  DISO/distriktsredaktör Kristinehamn IWC 

   Eva Gille  distriktssekreterare  Karlstad IWC 

 

   Adjungerad: 

   Christina Sundkvist it-samordnare   Örebro IWC 

 

Gäst   Annika & Tommy Sandén    representanter för   

          Panzisjukhuset i Kongo 

   

 

Klubbdelegater 

  

Arboga   Ann-Kristin Holm Jansson  klubbpresident 

   Rigmor Jersby    klubbsekreterare 

 

Filipstad   Karin Sundelin   klubbpresident 

   Ann Marie Witteberg   klubbsekreterare 

 

Hagfors  Monicha Andersson   klubbpresident 

      

Karlskoga-   Monica Lidholt   klubbsekreterare    

Degerfors  Kristina Nygren   vice klubbsekreterare  

 

Karlstad   Ulla-Britt Wahlström    

   Lena Lindeman 

 

Kristinehamn   Margareta Karlsson   klubbpresident 
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Västerås-St Ilian Ulla-Britta Kraemer   klubbpresident 

   Birgitta Månson   ISO 

  

Örebro   Åsa Eneklo Sandberg   klubbpresident 

Lisbeth Wiker    klubbsekreterare 

   Eva Hällvik    klubbmästare 

 

Örebrohus  Marianne Gustafsson    

 

Övriga 

klubbmedlemmar Ulla Lundin    Arboga 

   Mariann Mårtensson   Arboga 

   Susanne Andersson   Arboga 

   Maj Olsson    Filipstad 

   Elisabet Bernhard   Filipstad 

   Mona Holmqvist   Hagfors 

   Aina Lindstedt   Karlskoga-Degerfors 

   Ann Charlotte Andersson  Karlskoga-Degerfors 

   Lena Watz    Kristinehamn 

   Berit Svanborg   Västerås St Ilian 

   Eva Fritze    Örebro 

   Eva Krafth    Örebro 

   Ann-Kristin Sundelius  Örebro 

   Christina Bruhn   Örebro 

   Agneta Sandberg   Örebro 

   Annika Sandén   Örebro 

   Lisbeth Finnström Johansson  Örebro 

   Ann-Kristin Lindström  Örebro 

   Elisabeth Gustafsson   Örebrohus 

   Monica Skager   Örebrohus 

   Katarina Matsson   Örebrohus 

    

              9 klubbar var representerade med 16 delegater vid mötet 

 

Örebros IWC:s president Åsa Eneklo hälsade alla välkomna och berättade att vi var 

20 systrar som deltog på månadsmötet här på Lannalodge i går kväll. Vi bjöds på 

god mat och musikunderhållning i form av både quizz och trubadurer.  

Dagens lotteri kommer att stödja Panzisjukhuset i Kongo.  

En särskild hälsning framfördes från Koula Gille som är hedersmedlem i Karlstad 

IWC. 

Distriktspresident Agneta Fimmerstad tände det vita ljuset för att hedra de 

medlemmar som ej längre finns med oss. Vi höll en tyst minut innan Agneta läste 

en dikt av Bo Zetterlind: 

 Det gick en gammal odalman 

 och sjöng på åkerjorden. 

 Han bar en frökorg i sin hand 

 och strödde mellan orden 

 för livets början och livets slut 

 sin nya fröskörd ut. 

 Han gick från soluppgång till soluppgång. 

 Det var den sista dagens morgon. 

 Jag stod som harens unge, när han kom. 
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 Hur ångestfull jag var inför hans vackra sång! 

 Då tog han mig och satte mig i korgen 

 Och när jag somnat, började han gå. 

 Döden tänkte jag mig så. 

 

Agneta tände därefter distriktets blå ljus och vi skänkte alla systrar världen över   

som delar våra ledord – vänskap, hjälpsamhet och internationell förståelse –   

en tanke. 

 

Mötesförhandlingar   

   

Mötets öppnande § 30 

   Distriktspresident Agneta Fimmerstad förklarade distriktsmötet öppnat. 

 

Mötets utlysande § 31 

   Mötet förklarades i laga ordning utlyst. 

 

Föredragningslistan § 32 

   Godkändes och lades till handlingarna. 

 

Val av ordförande § 33 

och sekreterare Att leda dagens förhandlingar utsågs distriktspresident Agneta Fimmerstad. 

för mötet  Att föra protokoll utsågs distriktssekreterare Eva Gille. 

 

Presentation av VU § 34 

och dess funktioner VU:s medlemmar presenterade sig och redogjorde kort för sina ämbeten. 

 

Upprop av delegater § 35 

och deltagare  Distriktssekreterare Eva Gille förrättade upprop av delegater och övriga deltagare 

   Från VU deltog 7 ledamöter, från klubbarna 16 delegater 

   samt 21 övriga deltagare. Tillsammans 44 personer 

 

Justerare/  § 36 

rösträknare  Att tillsammans med distriktspresidenten justera dagens protokoll, samt  

   vid behov vara rösträknare, valdes Annika Sandberg och Lisbeth Wiker. 

 

Distriktsårsmötes- § 37 

protokoll  Distriktsårsmötesprotokoll från Filipstad 2019-10-12 godkändes  

och lades till handlingarna 

 

Distrikt 234  § 38 

Ekonomisk rapport Rådet räknar med en höjning av avgiften till IIW med 2 Skr till 44 Skr/medlem 

Budgetförslag p g a att kronan försvagats mot pundet. VU föreslår oförändrad avgift till distriktet 

2020-2021  även kommande år dvs 375 Skr. Av denna summa går 214 Skr till rådet för att täcka 

   bl a matriklar,  IW-Nytt och Convention. Distriktet behåller 161 Skr till våra egna                          

kostnader. Fråga ställdes var avgiften för arkivering ligger. Den ligger i ”övriga 

kostnader VU” och uppgår, för de antal hyllmeter vi har behov av i dagsläget (4m), 

till 600 Skr/år samt en avgift på 250 Skr varje gång vi besöker arkivet för att 

deponera material. För varje ytterligare hyllmeter vi kommer få behov av kostar det 

150 Skr. 

I övrigt inga stora förändringar. Det är budgeterat med fler medlemmar och det blev 

en lägre kostnad för ”resekostnader distriktspresident” då rådsmötet i Sundsvall 
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blev inställt p g a SAS-strejk. 

 

Val nominerade  § 39 

Rådets VU Val av rådspresident:   

2020/2021  Ewa Jägevall, Skövde S:ta Elin IWC 

 Val av nationalrepr./past rådspresident/RISO:  

 Agneta Svensson, Filipstad IWC 

   Val av vice rådspresident/vice nationalrepresentant/vice RISO:  

   Gertie Stenkula, Lund IWC 

Val av rådssekreterare:  

Rose-Marie Wahlgren, Stockholm Västra IWC 

Val av rådsskattmästare:  

Monique Mellin, Skurup IWC 

 

Mötet biföll val av samtliga nominerade. 

 

För kännedom: 

Rådsmötet i Hudiksvall beslutade att utse följande: 

Redaktör för IW-nytt:  

Elisabeth Jensen, Helsingborg IWC 

Matrikelansvarig:  

Lena Blom, Sandviken IWC 

Webmaster:  

Elisabeth von Friesendorff, Lund IWC 

IT-samordnare:  

Annika Ahlqvist, Avesta IWC 

Rådsarkivarie:  

Agneta Mellgren, Arboga IWC 

Revisorer:   Mona Erlandsson, Staffanstorp IWC 

   Monica Green, Burlöv IWC 

Revisorssuppleanter: Kerstin Janghed, Lund IWC 

   Kristina Hedberg, Falsterbo-Vellinge IWC 

 

Rådsmötes-  § 40 

protokoll  Rådsmötesprotokoll nr 105 Hudiksvall, 9-10 november 2019, har delgivits 

   deltagarna via hemsidan. 

   Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

SIWR    § 41 

Budget  Delegaterna hade tagit del av budgeten. Mötet godkände densamma. 

2020-2021   

 

Klubbarnas val § 42 

till IIW 2020-2021  Dp Agneta Fimmerstad ställde frågan om klubbarna valt representanter till IIW,  

  sista datum att rösta är 31 mars. Det är många som är nominerade och svårt att veta 

hur man skall rösta men i år kan vi stoltsera med två representanter från Sverige och 

en från Norge. VU uppfattade att klubbarna skickat in sina val. 
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Dispens-  § 43 

anmälningar  3 st dispensanmälan har kommit in från Karlskoga-Degerfors för: 

Karin Jonsson att sitta kvar ytterligare 1 år som ISO 

Ann-Charlotte Andersson att sitta kvar ytterligare 1 år som skattmästare 

Kristina Nygren att sitta kvar ytterligare 1 år som vice klubbsekreterare 

En dispensanmälan för Gunnel Wallquist att sitta kvar ytterligare 1 år som vice 

distriktspresident har lämnats in. 

 

 Mötet godkände samtliga dispenser. 

 

Distriktets svar § 44 

på motioner  Inga motioner 

 

Val D234  § 45 

2020-2021  Beslöts att nominera följande personer: 

Distriktspresident  Agneta Fimmerstad, Örebrohus IWC 

   Vice distriktspresident  Gunnel Wallquist, Västerås -St Ilian IWC 

   Past distriktspresident  Agneta Mellgren, Arboga IWC 

   Distriktssekreterare  Lena Lindeman, Karlstad IWC 

   Vice distriktssekreterare Eva Gille, Karlstad IWC 

   Distriktsskattmästare  Ulla-Britt Wahlström, Karlstad IWC  

   DISO/Distriktsredaktör Marita Björn, Kristinehamn IWC 

  

   Beslöts att utse följande funktionärer: 

Distriktsarkivarie  Agneta Mellgren, Arboga IWC 

IT-samordnare/Web-   

master/Matrikelansvarig Christina Sundkvist, Örebro IWC 

Distriktsrevisorer  Ann-Charlotte Andersson, Karlskoga-Degerfors IWC 

       Ann-Kristin Sundelius, Örebro IWC 

 Samtliga poster godkändes. 

 

Val av firma-  § 46  

tecknare  Beslöts att dskm Ulla-Britt Wahlström (1955-08-06) och dp Agneta Fimmerstad 

2020-2021  (1943-03-22) äger rätt att var för sig teckna föreningen 

   

Hjälpprojekt  § 47 

   Distriktsskattmästare Karin Brånerstrand redovisade hur mycket pengar vi samlat in 

   till våra hjälpprojekt - nationellt: 

             1/7-19 – 31/12-19 1/7-18 – 31/12-18     Löptid 

   Narkotikabekäpning          56 520 Skr      59 307 Skr  30/6-22 

   IW-doktorn/Rotary doctors      35 081 Skr      21 340 Skr  rullande 

   Garissa        35 213 Skr      14 915 Skr      convention 2021 

   Totalt:       126 814 Skr      95 562 Skr   

   Silviastipendiet       11 260 Skr (varav 6 160 Skr från rosenkort)  inget avtal 

   Hösten 2019 har 2 stipendier à 10 000 Skr delats ut och det kvarstår 38 000 Skr  

   att användas till framtida stipendier. 

   Försäljning av magnetbokmärken har under ovan nämnda period inbringat 575 Skr. 

   Insamlade medel till lokala hjälpprojekt är ännu ej sammanställda. 
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Fråga ställdes om hur IW blir bemötta av Silviasystrarna? Det har tidigare varit en 

 viss tveksamhet kring projektet Silviasystrarna. IW har uppfattat ett visst ointresse  

från deras sida. Om denna uppfattning är ett missförstånd eller ej vet vi inte men 

känslan har blivit mer positiv. Representanterna för Silviasystrarna har inte tyckt att 

de själva kunnat välja ut en/två av sina studenter till stipendiater.  

Dp Agneta Fimmerstad tar upp denna fråga till diskussion på Rådsmötet. 

 

IW:s motto  § 48 

   Distriktspresident Agneta påminde oss om lite statistik som hon redogjort för   

   tidigare: 7% av vad som sägs kommer man ihåg, siffran höjs till 38% om man  

   varierar rösten och till hela 55% om vi viftar och gestikulerar med händer och  

   använder oss av kroppsspråket. Vidare utvecklade Agneta tankar kring våra ledord: 

   Vänskap – Vetenskapen har visat att det finns många fördelar med vänskap. 

   Den hjälper oss att reducera stressnivåer och bidrar till en bättre generell hälsa.  

   Folk med vänner känner mindre smärta och får ett starkare hjärta. 

   Vänner motverkar fetma, förlänger livet och, inte minst, förbättrar vår mentala  

   hälsa. 

   Hjälpsamhet – knyter sociala kontakter och kan överbrygga klasskillnader. 

   Internationellt arbete – syftar till förståelse och samverkan mellan människor,  

   kulturer och nationer. FN deklarationen definierar våra mänskliga rättigheter och 

   barnkonventionen innehåller bestämmelser om barns rättigheter och rätt till  

   utbildning. Vårt Garissa-projekt, som hjälper föräldralösa flickor till utbildning  

   och bekämpar kvinnlig könsstympning, stämmer väl överens med detta. 

    

DISO   § 49 

DISO Marita Björn understryker vikten av att betona IW:s roll i FN när vi värvar 

nya medlemmar och att vår förening har en konsultativ status i FN:s Ekonomiska 

och Sociala råd samt i Barnfonden. Detta innebär att vi har rätt att skicka 

observatörer till deras sammanträden.  

Sedan 1987 är IIW accepterade som medlem av NGO:s kommittéer för:    

-    kvinnans ställning i samhället 

       -    social utveckling 

       -    narkotikakommittén 

Marita berättade också att Internationella kvinnodagen, 8/3, kommer att firas lite  

 extra på flera håll inom vår förening, att det är rådsmöte i Örebro 18-19 april samt 

 att det kommer att äga rum en kryssning för IW-vänner med båten ”Costa Magica”. 

 Turen avgår från Stockholm den 30 maj till St Petersurg via Helsingfors och är 

tillbaka i Stockholm, via Tallin, den 6 juni. 

Marita ansvarar också för att referat från månadsmötena i vårt distrikt kommer in 

till IW-Nytt. Hon saknar månadsbreven från några klubbar. 

  

Fråga ställdes om vem som bekostar IW:s deltagande i FN? 

 Detta bekostas av IW på den lokala orten. Tidigare har man kunnat läsa rapporterna 

från de olika observatörerna på vår hemsida.  Distriktets it-samordnare Christina 

Sundkvist fick i uppdrag att kontrollera varför dessa rapporter ej längre går att läsa 

på hemsidan. 

 

Distriktsarkivarie § 50 

Distriktarkivarie Agneta Mellgren har skickat ut brev från Föreningsarkivet i  

 Värmland till alla klubbar om hur de vill att man skall sortera papper innan  

 leverans. Månadsbrev, protokoll och föredragningslistor sorteras i kronologisk  

 ordning.  
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Medlemsförteckning skall arkiveras – endera river man ur en sida i  

 matrikeln eller så skriver man en egen lista. Det går också bra att köra ut en  

 medlemsförteckning ur datasystemet på hemsidan. Agneta lägger allt i   

 syrafria kartonger – flera klubbar i varje kartong. Klubbarna får gärna skicka  

 med gem men inga häftklammer. Distriktet betalar idag 600 Skr om året för  

 arkiveringen samt 250 Skr för varje besök då vi deponerar. Handledning för  

arkivering finns att läsa på hemsidan. 

   Fråga: Får man arkivera medlemmarnas telefonnummer?  

Svar: Ja. Arkiveringslagen står över GDPR. 

    Var i Karlstad ligger Föreningsarkivet?  

Svar: Gamla seminariet, nära sjukhuset 

   

It-samordnare § 51 

Christina Sundkvist, distriktets it-samordnare, har tidigare hållit några utbildningar 

 för it-samordnare på klubbnivå. Det blir inga fler utbildningar i dagsläget. Det finns 

 ett bra  utbildningsmaterial (ligger under ”Bibliotek-it-dokument”) på hemsidan  

 som kontinuerligt uppdateras. På höstens informationsmöte i Skövde, 15-16  

 augusti, kommer alla it-samordnare att ha en egen grupp där Annika Ahlqvist, it-

samordnare i rådet, kommer att gå igenom vad som skall uppdateras. På uppdrag av 

Annika kommer Christina att samla in uppgifter från klubbarna vilka som är 

sekreterare, it-samordnare och webmasters. 

  

Rådsmöte  § 52 

Dp Agneta Fimmerstad, som tillika är värdinna för mötet, kommer att delta på 

rådsmötet på Lannalodge Golfresort i Örebro 18-19 april. 

 

Distriktsårsmöte § 53 

   Nästa distriktsårsmöte är i Kristinehamn lördagen den 3 oktober 2020. 

 

Convention  § 54 

   Nästa Convention är i Indien, Jaipur, 3-6 mars 2021 

   Varje distriktskommitté äger rätt att skicka en röstande delegat som ombud för  

   max 70 röstberättigade och har yttranderätt vid förhandlingarna. Agneta F som  

   fått frågan vid VU:s möte i Kristinehamn, tackade nej men tog upp frågan i  

   gårdagens VU. Efter VU:s samtycke, föreslog Agneta distriktskommittén att välja 

   Eva Gille att representera distrikt 234 som röstande delegat och representant för  

   Sverige. Under röstningen fick Eva Gille lämna lokalen.  

   Samtliga delegater röstade ja. 

 

Klubbdelegater § 55 

och övriga har  a)  

ordet   Distriktsskattmästare Karin Brånerstrand uppmuntrade klubbarna till att  

   bjuda in varandra när de har något extra trevligt & intressant program.   

   Filipstadsklubben gjorde detta på ett föredömligt vis när domare Christer   

   Karphammar föreläste på Hennickehammar. Dylika träffar kittar ihop oss på  

   ett mycket positivt sätt. 

   Karin Sundelin, president Filipstad, tog tillfället i akt att bjuda in till ”inter- 

   citymöte” den 7 april då Margareta Barkevall Lindborg från Rättvik, som samlat  

   och forskat om veckotidningarnas roll sedan 1960, kommer och berättar om det  

   historiska värdet av gamla veckotidningar.   

   It-samordnare Christina Sundkvist visar hur man kan gå in på resp. klubbs hemsida 

   och se vad de har för program.  
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Christina påminner samtidigt om att, när det gäller skattmästarfunktionen, så är det 

 fr o m 1/7-20 inte tillåtet att använda Excel vid bokföring. Man måste ha ett 

bokföringsprogram eller använda en vanlig bokföringsbok. Christina tipsar om ett 

bokföringsprogram som heter ”Kapitas”. 

   Det uttrycktes önskemål om en gemensam kontoplan som är lika för alla   

   IW-klubbar. 

 

  

b)  

  inga frågor/kommentarer 

    

Övriga frågor § 56 

Margareta Karlsson, president Kristinehamns IWC, hälsar oss välkomna till höstens 

distriktsårsmöte den 3 oktober i Kristinehamn. 

 

Distriktspresidenten § 57 

har ordet  Distriktspresident Agneta informerar om att 1 600 väskor med vårt emblem har 

tillverkats. De är gjorda av återvunnen plast och kommer att finnas till försäljning 

för 50 Skr/st.  

  Vice rådspresident Ewa Jägevall har tagit fram IW-emblem att fästa på bilen eller 

där vi finner det lämpligt. De kommer att säljas i en förpackning om 2 och kosta 30 

Skr. Ett klistermärke är 3,5 cm och det andra är 8 cm. Distrikt 234 beslutade att 

beställa 150 stycken. 

 

Distriktsmötet  § 58 

Avslutas  Mötet avslutas 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:     Justeras: 

 

 

 

 

 

Eva Gille      Agneta Fimmerstad 

distriktssekreterare     distriktspresident 

 

 

Justeras:      Justeras: 

 

 

 

Agneta Sandberg     Lisbeth Wiker 

Past klubbpresident Örebro IWC   Klubbsekreterare Örebro IWC

   

  

 

 

Bilaga:  referat Annika och Tommy Sandén, representanter Panzisjukhuset i Kongo 
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